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Abstract (en)
Ski for movement over snow, comprising a lower gliding face (1) connected to two lateral faces along two lower edges (4, 5), the lateral faces (2, 3)
being connected to an upper face (6), characterised in that: -  the central zone of the upper face (6) of the ski, intended to    receive the bindings for
fitting a boot of the user, comprises a    median rib (7) which is raised and bordered by two lowered    lateral parts (8, 9> -  at least one of the front or
rear zones of the upper face (6) of    the ski comprises a median part (10, 13) which is lowered and    bordered by two raised lateral ribs (11, 12, 14,
15). <IMAGE>

Abstract (fr)
Ski pour évolution sur neige, comportant une face inférieure (1) de glissement se raccordant à deux faces latérales selon deux arêtes inférieures, (4,
5) les faces latérales (2, 3) se raccordant à une face supérieure (6), caractérisé en ce que : la zone centrale de face supérieure (6) du ski, destinée
à recevoir les fixations pour l'adaptation d'une chaussure de l'utilisateur, comporte une nervure médiane (7) surélevée, bordée de deux parties
latérales abaissées,(8, 9), l'une au moins des zones antérieure ou postérieure de face supérieure (6) du ski comporte une partie médiane (10, 13)
abaissée, bordée de deux nervures latérales (11, 12, 14, 15) surélevées. <IMAGE>
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